
ÒEns rebutgen el mateix pla que la Generalitat ens va

acceptarÓ
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Andreu Mas.

L'alcalde de Cass� de la Selva ha acollit amb sorpresa la

notif icaci� de l'Estat en el sentit que els rebutjava el pla d'ajust que

els van presentar.

Quina explicaci� els han donat dels motius pels quals s'ha rebutjat

el pla?Ens diuen que els ingressos que tindr� Cass� els propers

anys poden ser insuf icients per assumir la despesa corrent que

tenim.Per� vost�s ja havien previst mesures per reduir la despesa

corrent, oi?S�. Vam fer un pla de sanejament, que vam presentar a

la Generalitat, per sor tir de la complicada situaci� econ�mica que

viu l'Ajuntament. En el pla hi havia mesures per reduir la despesa.I

el govern de la Generalitat, qu� els va dir?Els va semblar b� l'estudi

que vam elaborar i que �s, de fet, el mateix que hem presentat a

l'Estat i que han rebutjat. Per aix� no acabem d'entendre per qu� no

el troben b�.I qu� hauran de fer a par tir d'ara?Doncs no ho sabem.

Hem intentat parlar amb Madrid perqu� ens expliquin si hem de fer

un nou pla o a veure qu� implica tot aix�, si ens ho trauran dels fons

estatals o quines mesures prendran. De moment, per�, no hem

aconseguit parlar amb ells. Quan ho aconseguim, tinc l'esperan�a

que reconsiderin la decisi�.
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